

BOLLYWOOD DANCE CONTEST

DO, 22. - SO, 25. JULI 2010

13:00 - 18:00 UHR

LAPP-Lounge



Musik und Tanz sind neben Spielfilmen die wohl populärsten, kulturellen Brückenbauer. Bollywood Dance ist gewiss einer der farbenfrohsten Botschafter der modernen Musikwelt. Der Stilmix aus traditionellen indischen Tänzen und westlichen Dance Styles fasziniert nicht nur das Kinopublikum. Die mitreißenden Lieder und Rhythmen aus der farbenprächtigen indischen Märchenwelt haben längst auch die deutsche Tanzszene erobert.

Auf Tanzgruppen, die aus dem reichen kulturellen Fundus des Subkontinents schöpfen, wartet beim indischen Filmfestival die große Chance: Bollywood-Tanzgruppen glänzen an vier Tagen im sportlichen Wettkampf. Die Gewinner tanzen sich direkt auf das Cover des größten deutschsprachigen Bollywood-Hochglanzmagazins ISHQ und erhalten einen Geldpreis in Höhe von 1000 €.

Die Entscheidung über die Tanzgruppen, die in das Finale am Wochenende einziehen, wird am Freitag um 18:00 Uhr verkündet. Der Gewinner wird am Sonntag, 25. Juli, um 19:00 in einer feierlichen Preisverleihung gekürt.

Besides films and music, Bollywood dancing is probably the most popular cultural bridge. Bollywood dance is certainly one of the most popular styles in modern world music. The mix of traditional Indian dances with western dance styles captivates more people than just Bollywood movie fans. The songs and rhythms from the colourful Indian fairytale world of dance have numerous fans among the German dance scene.

The Indian film festival offers a great chance for dance groups that draw from the rich cultural fund of the subcontinent: for four days, Bollywood dance groups enter a competition and show their skills in front of a jury. The winners will grace the cover of Germany's most popular Bollywood lifestyle magazine ISHQ and receive prize money of 1,000 €.

At 6 pm on Friday it will be announced, which teams will advance to the finals. The final round takes place Saturday 24th and Sunday 25th from 1 pm to 6 pm and will be followed by the prize giving ceremony on Sunday 25th July, 7 pm.



LOONA

Die Sängerin Loona ('Bailando'), eine Spezialistin für orientalische und mediterrane Dance-Songs, übernimmt nicht nur die Schirmherrschaft für den 'Bollywood Dance Contest'. Sie widmet dem indischen Filmfestival in Stuttgart einen Bollywood Dance Remix ihres neuesten Songs (Veröffentlichung Ende Juli 2010), der bei der Eröffnung des Festivals exklusiv präsentiert wird.

Pop star Loona ('Bailando'), specialist for Oriental and Mediterranean dance songs is not only a patron of the 'Bollywood Dance Contest'. She has also dedicated a Bollywood dance remix of her new song to the Indian Film Festival 'Bollywood and beyond', which will be released end July. At the festival's Opening Ceremony, Loona will present the song, live on stage.